
 

 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2021-01-12    
Tid:  18:30 
    
Plats:  Digitalt via Teams  
    
Närvarande:  
 
Fredrik Lindblad 
Per Lundquist 
Tommy Jonsson 
Joel Edving 
Tomas Maxe 
Göran Hägg 
Lennart Ekström 
Niklas Faltin 
Daniel Lindström 
 
Extra 
Daniel Silvborn 
 
1 MÖTETS ÖPPNANDE  
Ordförande Per Lundquist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Förutom styrelsen 
har Daniel från kommunen bjudits in till mötet.  
 
2 VAL AV JUSTERINGSMAN      
Till justeringsman valdes Tomas Maxe. 
 
3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      
Per föredrar protokollet. Godkändes och lades till handlingarna. 
 
4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST    
 

Informationsutbyte 
Daniel meddelar att han har ny info ang att det är tillåtet att skjuta på Hugelsta oavsett om man är 
förbundsansluten eller ej. Däremot har du inte rätt att skriva ut föreningsintyg om du inte är 
förbundsansluten. Daniel har haft kontakt med polisen både lokalt och centralt i frågan. Frågan är 
därmed utredd och klar. Förening ansluten till samskyttet har därmed rätt att skjuta på Hugelsta. 
 
Jul o nyår avverkat. Banorna har varit öppna hela tiden. Först nu börjar tjälen komma på banorna 
men ännu inget skjutstopp. Daniels tjänst kommer att förändras. Han kommer att placeras helt på 
Hugelsta med utökat ansvar för skyttet. Allt är ännu inte spikat men nästan. 
 
Avtalsförslag är på g för Munktell och Hugelsta men ännu ej officiellt. Utredning pågår över att 
skötselförslag och gränsdragningslistor för skötseln av Hugelsta. Daniel vill ha en liten grupp med 
några drivande personer att titta på avtalsförslag mm. Han planerar att ha lite tätare möten med 
dessa.  
 
Bokningen kommer framöver hanteras av kommunen. Det är inte förhandlingsbart. 
 
Banhyra är inte aktuellt enl Daniel. Hugelsta måste bekosta sin egen verksamhet. Årets budget var 
100 000 men faktisk kostnad var 1000 000.  



 

 

 
Paviljongtak och golv är nu åtgärdat. Nytt kök var planerat i år men det föll bort ur prioriteringen. 
Anläggningslyftet hade pengar avsatta men det föll bort. 
 
Ny idrottspolitisk plan tas fram i år och den löper fram till 2030. 
 
Prioritering hos politiken är barn och ungdomar men även elit. Samskyttet behöver tillskriva 
politikerna i nämnden för att försöka få dem att höja prio på anläggningen enl Daniel. 
 
Ekonomi 
Joel har utrett den saknade betalningen till ESF. De är dock ännu inte överens om dessa. 
Driftsbidrag jaktskytte sökt men ännu ej beslutat. 
 
Hyresreduktion Munktell ska behandlas i nämnden. Kan redan vara gjort men det är ännu inte känt 
utfall i så fall. Det har dock varit positiva signaler under hand. 
 
Bokningslista 
Finns några krockar. ESF har bokat Europacup vid två tillfällen och då har de bokat fler vallar än de 
förväntas använda. Är det ok? 
 
Bågskyttarna störs av vall K. Joel föreslår att vi flyttar deras anläggning till skogen i backen upp mot 
Hugelsta. Då kommer de bort från bullret och deras verksamhet som är tyst stör inte omgivningen. 
Vi behöver då plana ut marken och flytta deras byggnader dit. Samtidigt kan vi bygga om gamla 
bågskyttebanan till skjutvallar. Och utöka på K. 
 
Lennart påpekar att vi i ansökan om miljötillståndet angett att vi ska jobba oss bort från vall K då 
den är utflaggad som störningsrisk i bullerutredningen. Vi kan inte utan vidare utveckla 
verksamheten där. 
 
5 BESLUT OCH PROJEKT     
AU Per, Fredrik, Tomas Maxe, Joel, Niklas F i grupp som samarbetar med Daniel. 
 
Projekt H 
Hur är statusen på H? Det har varit stopp över helgerna. Nu är de på G igen och nya massor är på 
gång.  
 
Projekt 300m och Sius 
Skyltar under utprovning. Bl a i banderollmaterial.  
 
Granulatet som är uppkört till Hugelsta, kan vi använda det för att lägga på 300m för skytte året 
runt? Daniel har kollat det med Katja på Miljö och det är rejält förorenat och inte aktuellt att lägga 
på Hugelsta. Däremot kan det gå att bygga tak över anläggningen och därmed slippa tjäle i vallarna. 
 
Munktellarenan 
Verksamheten ligger nere. Vi ska fakturera enligt de nya förslaget för hyresfördelningen. 
Joel tittar över det utskickade förslaget. En aktör vill byta förråd i Munktell. Det är inget problem. 
 
Extern bokning på Hugelsta diskuteras. 500 sek /vall och dag. Bokas via Joel. 
 

Skjutbaneinstruktioner / Besiktning / Skjuttider 
Inget att avhandla 
 



 

 

Rutiner kommande möten 
Kallelser till möten vilka som ska kallas diskuteras. I fortsättningen kallas endast styrelsen inkl 
suppleanter till styrelsemötena. De adjungerande kallas vid behov. 
 
Jaktskytte 
Träningsläger för sportingskytte är frågat på banorna i vår. Det är positivt. 
 
Eskilstuna Precisionsskytte protokollsutdrag med beslut 
Lennart sänder dem justerat protokoll från fg möte där de valdes in. 
 
6 Övriga frågor 
Skytte är tillåtet söndag efter midsommar. Ska ändras i bokningslistan. 
 
St:Eskil och Smedjan bokar många vallar och många dagar vid sina tävlingar. Är det ok?  
Vid större tävlingar så kan det krävas det. Banan besiktas då två dagar före tävling och det kan 
krävas 3 dagar att bygga. Däremot kan tävlingsansvariga bli bättre på att planera verksamheten så 
att andra skyttar kan träna på byggda banor där inte byggnationen hindrar skytte. 
 
Facebookgruppen styrelsen ska de adjungerade vara med i den? Förslagsvis inte framöver. 
 
Frågan från bågskyttarna angående kommunens planer för Hugelsta, hur hanterar vi den. Joel svarar 
Bågskyttarna. 
 
7 NÄSTA MÖTE 
9/2 2021 via Teams. Lennart kallar. 
 
8 MÖTETS AVSLUTANDE      
Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
  
    
Vid protokollet      Justeras  
  
  
 
 
Lennart Ekström    Tomas Maxe 
  
Ordförande  
  
  
 
 
Per Lundquist 
 
 
 
 
 
 
 
 


